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تحلیل این خبر را در ستون »تحلیل خبر« بخوانید

هشدار رئیس پلیس راهور فراجا:

خودروهای داخلی از ایمنی کافی 

برخوردار نیستند
»بدنه«، »ستون ها«، »شاسی« و »اتاق خودروهای داخلی« از استحکام کافی 

برای مقابله با تصادفات برخوردار نیستند
1

4

قالیباف در صحن مجلس:

مجلس به موضوع تعیین قیمت بنزین 
ورود نمی کند

2افزایش قیمت سوخت در اختیار دولت است

قیمت  کردن  گران  نفتی،  درآمدهای  جایگزینی  صحیح  روش 
یا افزایش قیمت ارزها از جمله دلار یا سکه  کالاها و خدمات 
بلکه  نیست  اینها  مانند  و  مالیات  و  عوارض  افزایش  یا  طلا،  و 
علم  کشاورزی،  صنایع،  طریق  از  ثروت  خلق  و  درآمد  ایجاد 
که  است   ... و  باستانی  آثار  و  فرهنگی  میراث  فناوری،  و 
پایه های  و  شده  کشور  وارد  ارز  آنها،  محصولات  صادرات  با 

اقتصادی کشور مستحکم و باعث توسعه همه جانبه می شود.
جیب  در  کردن  دست  با  است  نتوانسته  تاکنون  کشوری  هیچ 
مردمش و کوچک کردن سفره آنها، به توسعه متوازن و پایدار 
جانبه  همه  توسعه  و  ثروت  خلق  راه  هم،  علمی  نظر  از  برسد. 
اقتصادی، فرهنگی، اجتماعی و سیاسی کشور، مشخص و معلوم 
»پذیرش«  اراده ی   لیکن  نیست  مبهمی  و  مجهول  امر  و  است 
و  »بپذیریم«  را  علمی  روش های  یعنی  می خواهد،  »انجام«  و 
»انجام دهیم« در این صورت است که هر چیز، سرجای خودش 

قرار می گیرد و روند علمی و درستی طی خواهد کرد.
درآمد  درصد   30« گفته اند:  جمهور  رئیس  نماینده  که  این 
نفتی  درآمدهای  جایگزین  باید  شیلات  صنعت  صادراتی 
وابستگی صرف  اتکا و  به جای  ما  است.  شود« حرف درستی 
درآمدهای  کردن  جایگزین  سراغ  باید  نفتی  درآمدهای  به 
صنایع همچون صنعت شیلات، صنعت توریسم، صنایع دستی و 
هنری، صنایع غذایی، تولیدات علم و فناوری و ... برویم و به 
عوارض و مالیات و چاپ اسکناس و افزایش قیمت ارز و سکه و 
...دلخوش نباشیم که به قول رئیس جمهور اینها فقط جنبه مُسکن 

دارند و درمان اساسی اقتصاد بیمار کشور ما نیست.

4

مدیر کل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری فارس؛

باید تلاش کنیم در روابط عمومی واقعیت ها 
بر روایت ها چیره شود

فعالیت 21 مرکز آموزش جوار صنعت در واحدهای 
2صنعتی در شهرک صنعتی بزرگ شیراز

نماینده رئیس جمهور در اجرای سیاست های کلی 

توسعه دریامحور:

۳۰ درصد درآمد صادراتی صنعت شیلات 
باید جایگزین درآمدهای نفتی شود

2

معاون اول رئیس جمهور: 

وفاق ملی این نیست که هر چه حاکمیت گفت، مردم بگویند چشم
1

کافی  ایمنی  از  داخلی  فراجا گفت: خودروهای  راهور  پلیس  رئیس 
برخوردار نیستند و جان افراد را تهدید می کنند.

از  عمیق  نگرانی  ابراز  با  حسینی  سیدتیمور  سردار  ایسنا،  گزارش  به 
شاسی  ستون ها،  بدنه،  گفت:  داخل  تولید  خودروهای  ایمنی  وضعیت 
تصادفات  با  مقابله  برای  کافی  استحکام  از  داخلی  خودروهای  اتاق  و 
و  رانندگان  جان  برای  جدی  تهدید  به  مشکل  این  و  نیستند  برخوردار 

سرنشینان تبدیل شده است.
وی افزود: »مرکز آزمون تصادف« می تواند به صورت تخصصی میزان 
استحکام بدنه خودروها در زمان برخورد را ارزیابی کند و این ارزیابی ها 
کشور  خودروسازی  صنعت  در  ضروری  اصلاحات  راهگشای  می تواند 
باشد. قرار بود این مرکز تا نیمه اول سال جاری افتتاح شود، اما همچنان 
از پیشرفت فیزیکی قابل توجهی برخوردار نبوده و هیچ تحولی در روند 

اجرای آن مشاهده نمی شود.
رئیس پلیس راهور فراجا ادامه داد: متاسفانه با وجود افزایش قیمت ها به 
بهانه رشد هزینه های مواد اولیه، بعید به نظر می رسد که این تغییرات منجر 

به بهبود کیفیت خودروها و ارتقای ایمنی آن ها شود.
حسینی تاکید کرد که مسئولیت ارتقای ایمنی خودروها بر عهده وزارت 

صنعت، معدن و تجارت )صمت( و سازمان ملی استاندارد است و از این 
دستگاه ها خواست که در این زمینه اقدام فوری انجام دهند.

وی افزود: همچنان پیگیر مطالبه جدی پلیس در خصوص ارتقای ایمنی 
خودروهای داخلی هستیم و از مسئولان می خواهیم که نسبت به این مسئله 

پاسخگو باشند.
رئیس پلیس راهور با اشاره به رفع نقاط حادثه خیز در جاده ها ادامه داد: 
سال هاست که با دغدغه رفع نقاط حادثه خیز در جاده ها روبه رو هستیم و 
با وجود تخصیص بودجه در سال های گذشته، هیچ اقدام ملموسی در این 

خصوص انجام نشده است.

هشدار رئیس پلیس راهور فراجا:

»بدنه«، »ستون ها«، »شاسی« و »اتاق خودروهای داخلی« از استحکام کافی برای مقابله با تصادفات 

معاون اول رئیس جمهور با انتقاد از اولویت قرار دادن مسائل فرعی در برخوردار نیستند
کشور و با بیان اینکه در برخی مسائل و طرح ها نفوذ و سلیقه یک فرد 
را مشاهده می کنیم، تاکید کرد: وفاق ملی به این معنا نیست که هر چه 

حاکمیت گفت مردم بگویند چشم.
ایسنا، محمدرضا عارف در هشتاد و هشتمین جلسه هیئت  به گزارش 
امنای سازمان اسناد و کتابخانه ملی با تقدیر از زحمات ارزشمند مدیران 
دولت  نگاه  از  آنکه  با  گفت:  گذشته  ادوار  تمامی  در  سازمان  این 
فرهنگی است که مسئولیت  نهاد علمی و  این سازمان یک  چهاردهم، 
حفظ و حفاظت اسناد ملی را بر عهده دارد اما نکته مهمتر این است که 
این سازمان ظرفیت و توان بسیار بالایی در ایجاد ارتباط با دانشمندان،  
نخبگان، اساتید دانشگاهی و اندیشمندان دارد اما متاسفانه ما کمتر از این 

ظرفیت ها استفاده کرده ایم.
وی با بیان اینکه این سازمان در دوره معاونت اولی او بنا نهاده شده بود 
اسناد و کتابخانه ملی، در نظام جمهوری اسلامی  گفت: جایگاه مرکز 
به طور کلی، جایگاه بسیار رفیعی است اما اگر این جایگاه و کارکرد 
سازمان به صورت دقیق تبیین نشود کار به جایی می رسد که اهمیت آن 
درک نمی شود و جلسات هیئت امنای آن هر چند سال یکبار برگزار 

می شود.
معاون اول رئیس جمهور در ادامه خطاب به رئیس سازمان گفت: از نگاه 
دولت چهاردهم، جایگاه این سازمان باز هم باید ارتقا یابد، اما برای این 
منظور، طرحی بیاورید که جایگاه سازمان را مشخص کند، ما معتقدیم 
که ایرانیان جزو متمدن ترین و با فرهنگ ترین اقوام هستند اما باید ببینیم 
باشیم و  نقشی داریم و می توانیم داشته  امروز در حوزه تمدنی چه  که 
شما باید به ما بگویید امروز در حوزه تمدنی چه نقشی داریم؟ شما باید 
کمک کنید که فرهنگ غنی ایرانی و اسلامی را گسترش دهیم. در این 
طرح مشخص کنید جایگاه شما کجاست؟ برای رسیدن به آن جایگاه 

چه اقدامی باید انجام شود؟
معاون اول رئیس جمهور افزود: شما به عنوان یک مرکز علمی باید به 
منطقه جنوب غرب  اکنون  بگویید چالش های مهم کشور چیست؟  ما 
آسیا در وضعیت خاصی قرار دارد و تحول شگرفی در حال وقوع است. 

جمهوری اسلامی ایران در کجای این تحولات قرار دارد؟
وی خاطرنشان کرد: شما باید به عنوان یک سازمان مرتبط با اندیشمندان 
و نخبگان بررسی کنید و بگویید که در مورد مسائل کشور و مردم آیا 
به صرف اینکه در مجلس یا دولت طرحی مطرح می شود آیا سایر نهادها 

بدون نظر دادن نسبت به آن طرح باید تابع باشند؟ 
معاون اول رئیس جمهور تصریح کرد: امروز تصمیم ساز،  تصمیم گیرنده 
و مجری یکی شده است و به همین دلیل است که وقتی یک طرحی 
مطرح می شود که مسئول آن، یک سلیقه خاص، یک نفوذی و یا حتی 
یک غیرمسئول بوده است که یک حادثه کوچک را بزرگ کرده است 

و با بحران روبرو می شویم.
عارف به عنوان نمونه به حوادث سال ۱۳۷۸ اشاره کرد و گفت: یک 
روزنامه بسته می شود،  چند دانشجو اعتراض می کنند ولی کار به جایی 
می رسد که کشور با بحران روبرو می شود. در حالی که در زمانی که 
رئیس دانشگاه تهران بودم، هر ساله موارد مشابهی اتفاق می افتاد، اما آن 

را بدون تبعاتی حل می کردیم.
معاون اول رئیس جمهور افزود: ما مرکز اسناد و کتابخانه ملی را صرفاً 
این  و  است  اندیشمندان  اینجا خانه  نمی بینیم،   دانشگاهی  یک کتابخانه 

مجموعه باید تصمیم سازی کند. اگر جایگاه کتابخانه ملی مشخص شود 
وقت  آن  کند،  گوشزد  مجریان  و  گیرندگان  تصمیم  به  را  مسائل  و 
است که مسیر به درستی پیش می رود. شما به عنوان اندیشمندان باید 
تا  است  کدام  فرعی  مسائل  و  چیست  مردم  اولویت  امروز  بگویید 

تصمیم گیرندگان به سراغ مسائل اصلی مردم بروند.
کشور،  در  فرعی  مسائل  گرفتن  قرار  اولویت  از  گلایه  اظهار  با  وی 
تصریح کرد: یک مسئله فرعی مطرح می شود و به اشتباه اولویت می شود.
و  کرد  اشاره  ماهواره  آنتن  ممنوعیت  قانون  به  زمینه  این  در  عارف 
به  گفت: در زمانی که ممنوعیت آنتن ماهواره در مجلس مطرح شد، 
شدت مخالفت کردم چون معتقد بودم فناوری آنتن های ماهواره آنقدر 
به سرعت رشد خواهد کرد که دیگر در پشت بام نمی ماند. دلیل دیگری 
نشان  را  قانون  از  تمرد  مردم  به  ما  که  بود  این  کردم،  ارائه  که  هم 

می دهیم، دلیلش هم این بود که این قانون اشکال داشت.
دانشگاه ها  و  فرهنگستان ها  ملی،   کتابخانه  مثل  نهادهایی  افزود:  عارف 
باید به دولت بگویند که در شرایط کشور مسئله اولویت چیست، ما به 
عفاف و حجاب اعتقاد داریم اما آیا در این شرایط کشور، این مسئله باید 

مهمترین مسئله کشور شود؟
و  فرهنگستان ها  گفت:  ملی،  وفاق  موضوع  به  اشاره  با  همچنین  وی 
نهادهای علمی مانند مرکز اسناد و کتابخانه ملی، باید وفاق را تعریف 
کنند. آیا تنها منظور، وفاق بین نهادهای حاکمیتی است؟ ما به این نتیجه 
رسیدیم که می توانیم با سایر قوا بنشینیم و گفت و گو کنیم اما آیا وفاق 

منحصر به این است؟
معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه وفاق ملی امری دوسویه است، 
هر چه گفت  نیست که حاکمیت  معنا  این  به  ملی  وفاق  تاکید کرد: 

مردم بگویند چشم.
عارف افزود: در انتخابات ۵۰ درصد مردم آگاهانه رأی ندادند. رویکرد 
وفاق ایجاد می کند که بررسی کنیم علت عدم این حضور چیست؟  ما 
باید به جایی برسیم که همه مردم علاقه مند به شرکت در انتخابات شوند.
از  وی در پایان اظهار کرد: در اواخر دهه ۷۰ و اوایل دهه ۸۰ خیلی 
طرح هایی که تصویب شده بود، عملًا متوقف بود. در آن دوران نفت 
و  اسناد  مرکز  گسترش  برای  ما  اما  می فروختیم،  دلار   ۷ قیمت  با  را 
کتابخانه ملی با جدیت تلاش کردیم تا کتابخانه ملی و مرکز اسناد به 
شکل امروزی تأسیس شد. اکنون شما باید بگویید که چه نقشی دارید؟ 
آیا کتابخانه ملی تنها همان نقش کتابخانه دانشگاهی را دارد، اگر این 
طور است خیلی از این ساز و کارها مورد نیاز نیست، اما آنچه که توقع 
می رود مأموریت فراملی کتابخانه است که باید به مسائل کلان بپردازد 
و در دولت چهاردهم به دنبال ارتقای جایگاه کتابخانه و مرکز اسناد 
بیاورید که به  امنا  هستیم و من از شما می خواهم طرحی را در هیئت 

ارتقای این سطح کمک کند.

معاون اول رئیس جمهور: 

رئیس اتحادیه فرآورده های لبنی گفت: افزایش قیمت شیر خام بیش تر 
به  امر  این  و  رفت  پیش  هم  درصد   ۳۰ نزدیک  تا  و  بود  درصد   ۲۰ از 

افزایش ۲۵ درصدی محصولات لبنی انجامیده است.
به گزارش ایلنا، علی احسان ظفری، رئیس اتحادیه فرآورده های لبنی در 
گفت وگو با خبرنگار ایلنا درباره آخرین وضعیت عرضه کره در کشور 
گسترده  عرضه  از  حالی  در  امروز  پیش آمده گفت:  کمبود  به  توجه  با 
کره صحبت می شود که چندی پیش همین کسانی که اکنون بر عرضه 
زدند  رقم  بازار  در  را  کمبود  بی رویه  صادرات  با  دارند  تاکید  گسترده 

درنتیجه باید مسئولیت کمبود رخ داده را بپذیرند و پاسخگو باشند.
وی ادامه داد: دولت ابتدا اجازه داد کره بدون پرداخت عوارض از کشور 
خارج شود و روسیه که به دلیل تحریم از محصولات اروپا محروم بود به 
بازار ایران روی آورده بود. صنایع لبنی هم از این فرصت استفاده کردند 
و محصول خود را به بازارهای صادراتی سوق دادند و بازار داخل را با 
کمبود روبه رو کردند دولت بر صادرات کره عوارض وضع کرد و رقم 
تا صادرات  داد  افزایش  به ۶ دلار  از ۳ دلار  را  از صادرات  ارز حاصل 

کاهش یابد و مشکل کمبود عرضه در بازار داخل حل شود. 
وی تاکید کرد: بنابراین صنایع در افزایش عرضه داخلی سهمی نداشتند 

آنها در واقع در اثر فشار دولت مجبور به کاهش صادرات شدند. 
ظفری درباره تأثیر افزایش قیمت اخیر شیر خام بر قیمت لبنیات گفت: 
افزایش قیمت شیر خام بیش تر از ۲۰ درصد بود و تا نزدیک ۳۰ درصد 
هم پیش رفت و این امر به افزایش ۲۵ درصدی محصولات لبنی انجامیده 

است. 

رئیس اتحادیه فرآورده های لبنی در پاسخ به پرسشی درباره تاکید اخیر 
سنتی  لبنیاتی های  در  خام  شیر  فروش  ممنوعیت  بر  دامپزشکی  سازمان 
اظهار کرد: شیر خامی که از دامداری ها خریدار می شود و در بازار عرضه 
می شود و یا پیش از عرضه فرآوری می شود مستعد آلودگی به شماری 
از عرضه  پیش  آلودگی ها  این  اگر  و  آلودگی ها هست  و  بیماری ها  از 
محصول از بین نرود بی شک بیماری از دام به انسان منتقل می شود و یکی 

از این بیماری ها تب مالت است. 
وی افزود: به عبارت دیگر، شیر خام ممکن است با بار میکروبی بالایی 
می دهد  تشخیص  است که  این صنعت  و  وارد صنعت شود  دامداری  از 
شیر قابلیت مصرف دارد یا نه این کار با دستگاه های باکتریفیوژ انجام 
اما در  می شود که حتی لاشه های مرده میکروب را از شیر جدا می کند 
بخش سنتی این فناوری استفاده نمی شود و این ضعف سلامت جامعه را 

به خطر می اندازد. 

رئیس اتحادیه فرآورده های لبنی:


